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INTERPELACJA 

 

W związku z poprzednim moim wystąpieniem roszę o informację czy w odniesieniu do działek 
znajdujących się w przeznaczeniu ZP.2 w obszarze mpzp „Azory Zachód” podjęto stosowne działania 
zmierzające do nabycia działek do zasobu Gminy? 

W ostatnich tygodniach pojawiły się głosy, że część właścicieli deklarowała chęć podjęcia rozmów z 
Gminą o sprzedaży. Czy Prezydent podjął próbę kontaktu z właścicielami? 

Chciałbym ponowić również pytanie czy dla tego obszaru (jedynego zielonego na tym osiedlu) 
analizowano skorzystanie z art. 6 ugn czyli wywłaszczenie gruntu w przypadku braku zgody 
właścicieli na zaproponowane przez Gminę Miejską Kraków warunki wykupu nieruchomości 
przeznaczonych na realizację celu publicznego na podstawie operatu sporządzonego przez 
rzeczoznawcę majątkowego? 

 

 

 

Z poważaniem,  
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